
 

 

Filbyter Bridge styrelsemöte 
Linköping, söndag 2020-05-03 

─ 

Närvarande 
Carl Ragnarsson, ordf Martin Löfgren, vice ordf Marie Binglöv 
Lars Lövgren, kassör Roland Myrvold Ragnar Ouchterlony  
 
Adjungerande 
Roger Hilmerson Erik Fryklund 

Dagordning 

1. Mötet öppnades 
2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna 
Inget att tillägga. 

4. Ekonomirapport 
Fasta kostnader som hyra måste betalas som vanligt, men i övrigt är utgifter som 
löner och sociala avgifter obefintliga, och i tack vare intäkter från karantänligan och 
andra tävlingar på BBO går det ungefär jämnt upp varje månad. 

5. Lokal- och cafeteriafrågor 
Lokalen är tömd på bord och stolar, och golvboning planeras inom kort genom 
Peter Fröjds försorg. 

Hallmattorna kemtvättas. 

Möjligheter för gardintvätt undersöks.   
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6. Kursverksamhet och rekrytering 
Filbyter lider brist på kursledare framöver, särskilt om vi ska försöka starta 
kursverksamhet dagtid, vilket har efterfrågats av kursdeltagare. Erik Fryklund flyttar 
till Stockholm, och vissa ersättare är redan på gång, men fler måste hittas. 

Kursverksamhet är för tillfället pausad, på grund av Covid-19, men så snart 
FoHM-restriktionerna lättas så att tillfälle ges att hålla kursverksamhet startar de 
igen. 

De som påbörjade Grundkurs A eller Bättre bud senast erbjuds plats i dessa kurser 
nästa gång de hålls, utan att behöva betala anmälningsavgiften igen. 

En kurs i dataprogrammet Ruter som används vid tävlingsarrangemang kommer 
hållas när verksamheten öppnas igen. Vi behöver fler som kan hjälpa till med 
tävlingarna. 

Samarbetstriangeln Norrköpingsbridgen-Ljungsbro BK-Filbyter Bridge bjöd 
häromveckan in till en Mentorbridgekväll på BBO. Dessvärre blev Filbyter 
representerade av noll (!) deltagare, vilket aktualiserar frågan hur vi framgent 
behöver arbeta för att få till stånd en bättre kontaktyta mellan våra 
kursdeltagare/nybörjare och övriga i klubbverksamheten. Norrköpingsbridgen stod 
för den större delen av deltagandet i den aktuella tävlingen, till allra största delen 
p.g.a. att kursledarna ringde till varje enskild kursdeltagare/nybörjare i klubben. 

Uppföljning av kursdeltagarna efter avslutad kurs behöver bli bättre, så att de 
slussas in i ordinarie verksamhet (onsdagskvällar) redan efter Grundkurs A, t ex 
genom att de får spela i en helt egen grupp den första/de två första terminerna 
efter kursen. En arbetsgrupp som arbetar med de strategiska frågorna kring bl a 
kursverksamhet och rekrytering behöver tillsättas. 

Diskuterades på vilka sätt vi behöver arbeta för att försöka få tillbaka de spelare till 
vår verksamhet som lämnat redan långt före Corona-pandemin, de som spelar på 
icke-förbundsanslutna klubbar runt om i Linköping. Vad är det som gör att de 
övergått till dessa? Enbart startavgiften? Antal brickor per speltillfälle? Rondtiden? 
Eller handlar det också om en trivselfråga? Hur kan vi locka tillbaka dem eller i vart 
fall få dem att spela hos oss som ett komplement till den icke-förbundsanslutna 
bridgen?   
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7. Tävlingsverksamhet 
Tävlingar hålls på BBO (Bridge Base Online), och vi tittar på möjligheter att hålla 
ännu fler tävlingar än nu. 

Diskuterades vad göra efter efter Corona-pandemins slut? Ett av förslagen var att 
arrangera ett slags uppstartsmöte/”massmöte”, för att lättare mobilisera spelarna 
att återvända till de gröna borden efter det långa uppehållet p g a pandemin. Viktigt 
att mobilisera internt stöd från medlemmarna (t ex telefonkedja för att påminna 
dem om att verksamheten återupptas) – det handlar om klubbens fortlevnad, 
överlevnad och framtid. 

8.  Förberedelser inför årsmötet i höst 
På grund av ändrad verksamhetsårsperiod kommer ordinarie årsmöten framöver 
hållas en tisdag under den första halvan av Oktober. 

Prisutdelning för KM kommer ske på årsmötet, om det blir ett fysiskt möte och inte 
ett virtuellt på nätet, då prisutdelning kommer ske vid senare tillfälle. 

Vårrallypriser kommer utdelas, fast med reducerade priser på grund av färre antal 
tävlingstillfällen. 

Särskilda rallyn kan komma att skapas för BBO-tävlingar. 

9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

10.Nästa möte 
Söndag 14:e Juni 18:00 

11. Mötet avslutas 
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Nästa styrelsemöte 

Söndag 2020-06-14 18:00 

Underskrift 

Carl Ragnarsson Roland Myrvold 

 

_______________________ _______________________ 

ordförande sekreterare 

 


